

**MEETING OF THE PRESIDENCY COMMITTEE**  
**VERONA**  
**Friday 10 of June 2022 (15.00 pm CET-18.00 pm CET)**  
**Saturday 11 of June 2022 (9.30 am CET-13.00 pm CET)**

**AGENDA**

1. Approval of the minutes of the meeting on line of April 3<sup>rd</sup>;
2. Possible discussion on:
  - 2.1. Report of the President of the I.A.J.;
  - 2.2. Report of the Secretary-General;
  - 2.3. Reports of the Presidents of the Regional Groups;
3. Meeting 2022 in Israel and next meetings;
4. Monitoring procedure;
5. WG to explore the possibility of providing assistance to judges facing challenges in the performing of their functions (Chairperson: Mr. Blake); WG to review the Constitution, in particular, but not only, with regard to the voting rights (Chairperson: Mr. Pagone); WG on judicial cooperation (Chairperson: Ms. Duncan);
6. Financial Issues:
  - 6.1. Budget;
  - 6.2. Associations which have not paid their contributions for several years; the situation of Benin, Iraq, (arrears of 2017-2021); Egypt, Mozambique and Puerto Rico (arrears of 2019-2021);
  - 6.3. Provident fund for Turkish Judges;
7. Merit awards: IAJ recognition. Discussion and indication of names.
8. Priorities for the work of the Presidency Committee and IAJ for the triennium 2021-2023:
  - 8.1. Encouraging the creation of associations of judges;
  - 8.2. Fight against corruption in the judiciary
  - 8.3. Judicial education;
9. Afghanistan, Ukraine;
10. Update of the IAJ website and creation of websites for the regional groups;
11. I.A.J. and others;
  - 11.1. I.A.J. and Hague Conference;
  - 11.2. I.A.J.'s Representatives at the U.N.O.;
12. Miscellanea.

**VERONE**  
**Vendredi 10 juin 2022 (h 15.00 HNEC-h 18.00 HNEC)**  
**Samedi 11 juin 2022 (h 9.30 HNEC- h 13.00 HNEC)**

### **ORDRE DU JOUR**

1. Approbation du procès-verbal de la réunion en ligne du 3 avril 2022 ;
2. Eventuelle discussion sur les rapports écrits :
  - 2.1 du Président de l'U.I.M. ;
  - 2.2 du Secrétaire Général ;
  - 2.3 des Vice-présidents responsables des Groupes Régionaux ;
3. Réunion 2022 en Israël et prochaines réunions ;
4. Processus de *monitoring* ;
5. Groupe de travail chargé d'étudier la possibilité de faciliter une assistance aux juges confrontés à des défis dans l'exercice de leurs fonction (Président : M. Blake) ; Groupe de travail chargé d'examiner les Statuts en particulier, mais pas seulement, en ce qui concerne le droit de vote (Président : M. Pagone) ; Groupe de travail sur la coopération judiciaire (Présidente : Mme Duncan) ;
6. Aspects financiers
  - 6.1 Budget ;
  - 6.2 Associations en retard pour plusieurs années dans le paiement des cotisations ; la situation du Benin, Iraq, (arriérés pour 2017-2021) ; Egypte, Mozambique et Puerto Rico (arriérés pour 2019-2021);
  - 6.3 « Fond de prévoyance » pour les juges turques ;
7. Prix du mérite : Reconnaissance de l'UIM Discussion et indication des noms ;
8. Priorités pour le travail du Comité de la Présidence et de l'UIM pour les années 2021-2023 :
  - 8.1 Promotion de la création d'associations de juges ;
  - 8.2 Lutte contre la corruption dans le système judiciaire ;
  - 8.3 Formation des magistrats
9. Afghanistan, Ukraine ;
10. Mise à jour du site internet de l'UIM et création de sites internet pour les Groupes Régionaux ;
11. L'U.I.M. et les autres :
  - 11.1 U.I.M. et la Conférence de la Haye ;
  - 11.2 Représentants de l'U.I.M. auprès des NU ;
12. Divers.